

基督教宣道會錦綉幼稚園/幼兒學校通告 (第21 / 22-47a號)

有關幼小班復活節假後網課、領取功課及繳交功課安排事宜

敬啟者：

香港政府於2022年4月11日公佈復課詳情及時間表，幼稚園於5月3日起將分三階段復課，首批為高班學生將於5月3日回校面授課，餘下低班學生將於5月10日回校面授課，5月16日將全校恢復面授課，而幼小班(N班)則等待社會福利署指引後才通知家長回校上課(上課日期可能較5月16日早，待有資料會即時通知家長)。故此本校於4月19日(星期二)起，各級維持網課。另4月19日(星期二)家長可回校取功課(校車學生不用回校取功課，該天上午將由助教老師聯同校車送到家長手中，校車到家時間則按上次安排)，是次取功課將包括更新的行事曆、免燒陶泥、圖工包、停課功課及需繳交功課。以上各項，敬請家長垂注。

4月19日網課詳情如下：

上幼小仁愛班	
第一組	9:00AM - 9:30AM
第二組	9:45AM - 10:15AM
第三組	10:30AM - 11:00AM

下幼小良善班	
第一組	1:00PM - 1:30PM
第二組	1:45PM - 2:15PM
第三組	2:30PM - 3:00PM

上課組別：由班主任個別通知

會議帳號及密碼：由班主任個別通知

備註：如回校上課，學生要每日進行檢測，並向班主任匯報。

此致

貴家長

基督教宣道會錦綉幼稚園/幼兒學校



校長：林琮美 啟
林琮美

2022年4月13日

基督教宣道會錦綉幼稚園/幼兒學校通告 (第21 / 22-47b號)

有關幼兒班復活節假後網課、領取功課及繳交功課安排事宜

敬啟者：

香港政府於 2022 年 4 月 11 日公佈復課詳情及時間表，幼稚園於 5 月 3 日起將分三階段復課，首批為高班學生將於 5 月 3 日回校面授課，餘下低班學生將於 5 月 10 日回校面授課，5 月 16 日將全校恢復面授課。故此本校於 4 月 19 日（星期二）起，各級維持網課。另 4 月 19 日（星期二）家長可回校取功課（校車學生不用回校取功課，該天上午將由助教老師聯同校車送到家長手中，校車到家時間則按上次安排），是次取功課將包括更新的行事曆、免燒陶泥、圖工包、停課功課及需繳交功課。以上各項，敬請家長垂注。4 月 19 日網課詳情如下：

上/全幼仁愛班	
第一組	9:00AM - 9:40AM
第二組	10:00AM - 10:40AM

上/全幼喜樂班	
第一組	11:00AM - 11:40AM
第二組	12:00NOON - 12:40NOON

上/全幼和平班	
第一組	9:00AM - 9:40AM
第二組	10:00AM - 10:40AM

上/全幼良善班	
第一組	11:00AM - 11:40AM
第二組	12:00NOON - 12:40NOON

上課組別：由班主任個別通知

會議帳號及密碼：由班主任個別通知

備註：如回校上課，學生要每日進行檢測，並向班主任匯報。

此致

貴家長

基督教宣道會錦綉幼稚園/幼兒學校



校長：林琮美 啟
林琮美

2022 年 4 月 13 日

基督教宣道會錦綉幼稚園/幼兒學校通告 (第21 / 22-47c號)

有關低班復活節假後網課、領取功課及繳交功課安排事宜

敬啟者：

香港政府於2022年4月11日公佈復課詳情及時間表，幼稚園於5月3日起將分三階段復課，首批為高班學生將於5月3日回校面授課，餘下低班學生將於5月10日回校面授課，5月16日將全校恢復面授課。故此本校於4月19日（星期二）起，各級維持網課。另4月19日（星期二）家長可回校取功課（校車學生不用回校取功課，該日上午將由助教老師聯同校車送到家長手中，校車到家時間則按上次安排），是次取功課將包括更新的行事曆、免燒陶泥、圖工包、停課功課及需繳交功課。以上各項，敬請家長垂注。4月19日網課詳情如下：

上低仁愛班	
第一組	9:00AM - 10:00AM
第二組	10:15AM - 11:15AM

上/全低喜樂班	
第一組	9:00AM - 10:00AM
第二組	11:30AM - 12:30NOON

上/全低和平班	
第一組	10:15AM - 11:15AM
第二組	11:30AM - 12:30NOON

下低良善班	
第一組	1:00PM - 2:00PM
第二組	2:15PM - 3:15PM

上課組別：由班主任個別通知

會議帳號及密碼：由班主任個別通知

備註：如回校上課，學生要每日進行檢測，並向班主任匯報。

此致

貴家長

基督教宣道會錦綉幼稚園/幼兒學校



校長：林琮美 啟
林琮美

2022年4月13日

基督教宣道會錦綉幼稚園/幼兒學校通告 (第21 / 22-47d號)

有關高班復活節假後網課、領取功課及繳交功課安排事宜

敬啟者：

香港政府於2022年4月11日公佈復課詳情及時間表，幼稚園於5月3日起將分三階段復課，首批為高班學生將於5月3日回校面授課，餘下低班學生將於5月10日回校面授課，5月16日將全校恢復面授課。故此本校於4月19日（星期二）起，各級維持網課。另4月19日（星期二）家長可回校取功課（校車學生不用回校取功課，該天上午將由助教老師聯同校車送到家長手中，校車到家時間則按上次安排），是次取功課將包括更新的行事曆、免燒陶泥、圖工包、停課功課及需繳交功課。以上各項，敬請家長垂注。4月19日網課詳情如下：

上高仁愛班	
第一組	9:00AM - 10:00AM
第二組	10:15AM - 11:15AM

上/全高喜樂班	
第一組	9:00AM - 10:00AM
第二組	11:30AM - 12:30NOON

上/全高和平班	
第一組	10:15AM - 11:15AM
第二組	11:30AM - 12:30NOON

下高良善班	
第一組	1:00PM - 2:00PM
第二組	2:15PM - 3:15PM

上課組別：由班主任個別通知

會議帳號及密碼：由班主任個別通知

備註：如回校上課，學生要每日進行檢測，並向班主任匯報。

此致

貴家長

基督教宣道會錦綉幼稚園/幼兒學校



校長： 林琮美 啟
林琮美

2022年4月13日

C. & M. A. Fairview Park Kindergarten/ Nursery School Notice(21/22-47a)
The arrangements for online classes and homework collection for N class
after the Easter holiday

13th April, 2022

Dear Parents :

The Hong Kong government announced the details and timetable of the resumption of classes on 11th April, 2022. Kindergartens will resume classes in three stages from 3rd May 2022. The first batch of K3 students will return to school on 3rd May 2022, K2 class students will return to school for face-to-face teaching on 10th May 2022. All students will resume face-to-face teaching on May 16. while the kindergarten class (N class) waits for the guidance of the Social Welfare Department before notifying parents to return to school (the class date may be earlier than May 16, and parents will be notified immediately when information is available). Therefore, starting from 19th April 2022 (Tuesday), our school will maintain online classes at all levels. In addition, parents can go back to school to pick up their homework on 19th April 2022 (Tuesday) (Students in the school bus service do not need to go back to school to pick up the homework ,and the teaching assistants and the school bus will deliver them to parents in the morning ,the time when the school bus arrives home will be as arranged last time). Homework will include an updated calendar, no-burn clay, drawing kits, homework and return homework. All of the above, please pay attention to the parents.

Details of " online classes " are as follows:

N1L	
Group 1	9:00AM - 9:30AM
Group 2	9:45AM - 10:15AM
Group 3	10:30AM - 11:00AM

N1G	
Group 1	1:00PM - 1:30PM
Group 2	1:45PM - 2:15PM
Group 3	2:30PM - 3:00PM

Class group: individually notified by the class teacher

Meeting account number and password: individually notified by the class teacher

Remarks: If students return to school, students should be tested every day and report to the class teacher.

Yours sincerely,



Helen Lam

Lam King Mei Helen
The Principal

C. & M. A. Fairview Park Kindergarten/ Nursery School Notice(21/22-47b)
The arrangements for online classes and homework collection for K1 class
after the Easter holiday

13th April, 2022

Dear Parents :

The Hong Kong government announced the details and timetable of the resumption of classes on 11th April, 2022. Kindergartens will resume classes in three stages from 3rd May 2022. The first batch of K3 students will return to school on 3rd May 2022, K2 class students will return to school for face-to-face teaching on 10th May 2022. All students will resume face-to-face teaching on May 16. Therefore, starting from 19th April 2022 (Tuesday), our school will maintain online classes at all levels. In addition, parents can go back to school to pick up their homework on 19th April 2022 (Tuesday) (Students in the school bus service do not need to go back to school to pick up the homework ,and the teaching assistants and the school bus will deliver them to parents in the morning ,the time when the school bus arrives home will be as arranged last time). Homework will include an updated calendar, no-burn clay, drawing kits, homework and return homework. All of the above, please pay attention to the parents.

Details of " online classes " are as follows:

K1L	
Group 1	9:00AM - 9:40AM
Group 2	10:00AM - 10:40AM

K1J	
Group 1	11:00AM - 11:40AM
Group 2	12:00NOON - 12:40NOON

K1P	
Group 1	9:00AM - 9:40AM
Group 2	10:00AM - 10:40AM

K1G	
Group 1	11:00AM - 11:40AM
Group 2	12:00NOON - 12:40NOON

Class group: individually notified by the class teacher

Meeting account number and password: individually notified by the class teacher

Remarks: If students return to school, students should be tested every day and report to the class teacher.

Yours sincerely,



Helen Lam

Lam King Mei Helen
The Principal

C. & M. A. Fairview Park Kindergarten/ Nursery School Notice(21/22-47c)
The arrangements for online classes and homework collection for K2 class
after the Easter holiday

13th April, 2022

Dear Parents :

The Hong Kong government announced the details and timetable of the resumption of classes on 11th April, 2022. Kindergartens will resume classes in three stages from 3rd May 2022. The first batch of K3 students will return to school on 3rd May 2022, K2 class students will return to school for face-to-face teaching on 10th May 2022. All students will resume face-to-face teaching on May 16. Therefore, starting from 19th April 2022 (Tuesday), our school will maintain online classes at all levels. In addition, parents can go back to school to pick up their homework on 19th April 2022 (Tuesday) (Students in the school bus service do not need to go back to school to pick up the homework ,and the teaching assistants and the school bus will deliver them to parents in the morning ,the time when the school bus arrives home will be as arranged last time). Homework will include an updated calendar, no-burn clay, drawing kits, homework and return homework. All of the above, please pay attention to the parents.

Details of " online classes " are as follows:

K2L	
Group 1	9:00AM - 10:00AM
Group 2	10:15AM - 11:15AM

K2J	
Group 1	9:00AM - 10:00AM
Group 2	11:30AM - 12:30NOON

K2P	
Group 1	10:15AM - 11:15AM
Group 2	11:30AM - 12:30NOON

K2G	
Group 1	1:00PM - 2:00PM
Group 2	2:15PM - 3:15PM

Class group: individually notified by the class teacher

Meeting account number and password: individually notified by the class teacher

Remarks: If students return to school, students should be tested every day and report to the class teacher.

Yours sincerely,



Helen Lam

Lam King Mei Helen
The Principal

C. & M. A. Fairview Park Kindergarten/ Nursery School Notice(21/22-47d)
The arrangements for online classes and homework collection for K3 class
after the Easter holiday

13th April, 2022

Dear Parents :

The Hong Kong government announced the details and timetable of the resumption of classes on 11th April, 2022. Kindergartens will resume classes in three stages from 3rd May 2022. The first batch of K3 students will return to school on 3rd May 2022, K2 class students will return to school for face-to-face teaching on 10th May 2022. All students will resume face-to-face teaching on May 16. Therefore, starting from 19th April 2022 (Tuesday), our school will maintain online classes at all levels. In addition, parents can go back to school to pick up their homework on 19th April 2022 (Tuesday) (Students in the school bus service do not need to go back to school to pick up the homework ,and the teaching assistants and the school bus will deliver them to parents in the morning ,the time when the school bus arrives home will be as arranged last time). Homework will include an updated calendar, no-burn clay, drawing kits, homework and return homework. All of the above, please pay attention to the parents.

Details of " online classes " are as follows:

K3L	
Group 1	9:00AM - 10:00AM
Group 2	10:15AM - 11:15AM

K3J	
Group 1	9:00AM - 10:00AM
Group 2	11:30AM - 12:30NOON

K3P	
Group 1	10:15AM - 11:15AM
Group 2	11:30AM - 12:30NOON

K3G	
Group 1	1:00PM - 2:00PM
Group 2	2:15PM - 3:15PM

Class group: individually notified by the class teacher

Meeting account number and password: individually notified by the class teacher

Remarks: If students return to school, students should be tested every day and report to the class teacher.

Yours sincerely,



Helen Lam

Lam King Mei Helen
The Principal